
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice II/2023 

 
Termín: 15.02.2023 v 19:00 hod. 
Místo:  KD Obec Olešnice 
Přítomní:  zastupitelé: Zdeněk Šich, Martin Deči, Radomír Salaba, Miloš Marek, Dana Ševrová, Vojtěch 

Marek, Mgr. Radek Čermák, Jiří Hovorka 
 
 dle prezenční listiny  
Omluveni:  Tomáš Franců 
 
Hosté: xxx 
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich 
 
Ověřovatelé zápisu: Mrg. Radek Čermák, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
   
Program: 

1) Dotační tituly 
2) MŠ Olešnice – ukončení práce ředitelky 
3) Ostatní agenda obce 

Schválení programu: PRO 8  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Dotace na zateplení MŠ byla podána 
• Schválení převedení HV MŠ bylo sděleno ředitelce MŠ 

 
Starosta obce přivítal zastupitele v novém roce a zahájil 2. Zasedání v roce 2023. 

1) MŠ ukončení práce ředitelky 
Místostarosta přečetl ZO dopis ředitelky MŠ, kde uvádí svoji žádost o ukončení činnosti ředitelky ke dni 31.7.2023. 
V dopise paní ředitelka dále uvádí přehled své činnosti v rámci MŠ Olešnice. Souhrnem se zmiňuje i o proběhách 
kontrolách v posledním roce a o pověsti MŠ. Závěrem dopisu paní ředitelka poděkovala obci za dlouholetou dobrou 
spolupráci. 
Místostarosta obce informoval ZO o nominaci paní ředitelky na ocenění za celoživotní dílo pro obec MŠ. Nominace 
byla KU Libereckého kraje přijata a paní ředitelka bude oceněna na na KU v Liberci. 
Dále místostarosta uvedl, že by se s paní ředitelkou rád za obec rozloučil a poděkoval ji za její práci pro MŠ. 
Rozloučení by mělo proběhnout v měsíci červnu na sále KD. 
V souvislosti s ukončením práce paní ředitelky byly zahájeny kroky k přípravě výběrového řízení na novu ředitelku. 
Starosta obce požádal o pomoc školským odbor v Turnově, který nám poskytl a poskytne metodickou pomoc, aby vše 
proběhlo dle platných právních norem.  
Starosta požádal ZO o svolení se zahájením všech nutných prací na výběrovém řízení. Bude třeba sestavit komisi, 
která bude posuzovat uchazeče. Výběrové řízení (uzávěrka) by měla probíhat v druhé polovině dubna. Následně se 
sejde komise k otevření obálek uchazečů a následně budou vybráni uchazeči k osobnímu pohovoru. Pokud vše bude 
probíhat bez problémů, tak by v druhé polovině května měl být znám nový ředitel MŠ 

Hlasování:  PRO 8 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje zahájení veškerých úkonů k výběrovému řízení na ředitele MŠ Olešnice. 
 

 
3)  Ostatatní agenda  

Místostarosta informoval ZO o nabídce základní školy Všeň. Pokud by obec měla zájem o umístění dětí ze svého 
obvodu do základní školy Všeň, škola by obci účtovala příspěvek na investiční a neinvestiční náklady na žáka 
v prvním ročníku. Tím by se šance o umístění dětí do této školy značně zvýšila. Pokud by žádné dítě nebylo zapsáno, 
obec nebude nic hradit.  

Hlasování:  PRO 8 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje sepsání veřejnoprávní smlouvy o příspěvku na žáka v prvním ročníku 
 
Starosta obce informoval ZO o rekonstrukci vodojemu Pohoř. V současné době se zpracovává projektová 
dokumentace. Obec by na tuto akci mohla žádat o dotaci. Vodojem slouží obci Olešnice i Kacanovi a o dotaci by 



mohly žádat obě obce a tím by mohli VHS s financováním. Realizace by byla v roce 2024. Rohodování o dotacích by 
patrně byla na rozhodování na podzim roku 2023. 
 
Starosta obce informoval ZO o opravě sochy… Opravu sochy neprováděla odborná firma pro opravy takto 
historických soch. Obci byly vytknuty určité úpravy a doporučeny další úpravy, které odpovídají správné opravě takto 
historické sochy. 
 

 
 
 
Usnesení: 
ZO schvaluje: 

1/II/2023 
ZO schvaluje zahájení veškerých úkonů k výběrovému řízení na ředitele MŠ Olešnice. 
2/II/2023 
ZO schvaluje sepsání veřejnoprávní smlouvy o příspěvku na žáka v prvním ročníku 
 

ZO neschvaluje: 
Xx 
 
ZO ukládá: 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 21:15 hod.. 
 
 
Ověřovatelé: Dana Ševrová ……………………………………………….. 
  
 Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


